

Anschrift Stipendiat*in

Address of the Scholar

.....
.....
.....



Otto-von-Guericke-Universität Magdeburg
Dezernat Studienangelegenheiten
Studierendensekretariat
Promotion / Graduiertenförderung
PSF 4120
39016 Magdeburg

Verwendungsnachweis für Stipendien/

Proof of Scholarships

Gemäß § 5 Abs. 5 des GradFG vom 10.12.2015 in Verbindung mit § 7 und § 7a der GradFVO vom 04.02.2016, die zum Ausschluss der Förderung bei anderer Tätigkeit führen. /

According to § 5 Abs. 5 of the GradFG (Dec 10, 2015) in association with § 7 and § 7a of the GradFVO (Feb 04, 2016), which leads to exclusion of the support for other activities.

Name /

Last Name:

Vorname /

First Name:

Geburtsdatum /

Date of Birth:

Förderungszeit /

Period of PhD Project:

Hiermit erkläre ich, dass ich das Stipendium unter Beachtung o. g. Paragraphen zum Lebensunterhalt verwendet habe, dass mir andere Förderungsleistungen nicht zur Verfügung gestanden und die Voraussetzungen für einen Ausschluss der Förderung bei anderer Tätigkeit nicht vorgelegen haben. /

Taking the abovementioned paragraph into account, I hereby declare that I used the scholarship for basic needs. I also affirm that other supporting benefits were not available to me and conditions for an exclusion of the support in case of another activity were not existent.

.....
Ort / Datum /
Place / Date

.....
Unterschrift /
Signature